

Title (en)
Distributing head.

Title (de)
Verstreichkopf.

Title (fr)
Tête de distribution.

Publication
EP 0246490 A2 19871125 (DE)

Application
EP 87106541 A 19870506

Priority
DE 3616198 A 19860514

Abstract (en)

The distributing head (2), having a distribution plane (5) adjoining its product outlet for a distribution product (4) coming from a connected container (1), can fulfil both the function of a container closure and of a distributing device if an outlet valve (6), which can be opened counter to the effect of an elastic restoring means (13) and has a product outlet opening (3) located directly in the distribution plane (5), is provided in the product outlet (Figure 2). <IMAGE>

Abstract (de)

Ein Verstreichkopf (2) mit an seinen Produktausgang angrenzender Verstreichebene (5) für ein aus einem angeschlossenen Behälter (1) kommendes Verstreichprodukt (4) kann zugleich die Funktion eines Behälterverschlusses und diejenige einer Verstreicheinrichtung erfüllen, wenn im Produktausgang ein gegen die Wirkung eines elastischen Rückstellmittels (13) zu öffnendes Auslaßventil (6) mit unmittelbar in der Verstreichebene (5) liegender Produktaustrittsöffnung (3) vorgesehen ist.

IPC 1-7
B65D 47/24

IPC 8 full level
B65D 47/42 (2006.01); **B05C 17/00** (2006.01); **B65D 47/24** (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 47/248 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0246490 A2 19871125; EP 0246490 A3 19881026; DE 3616198 A1 19871119; ES 1005502 U 19881116; ES 1005502 Y 19890501;
JP S62273074 A 19871127; ZA 873436 B 19880727

DOCDB simple family (application)
EP 87106541 A 19870506; DE 3616198 A 19860514; ES 8701610 U 19870513; JP 11606487 A 19870514; ZA 873436 A 19870513